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§ 8 
Remiss av Naturvårdsverkets skrivelse Beräkning av 
kostnader för att transportera bort och behandla 
engångsplast som skräpar ned  
NI 2024/1691 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen som svar 
på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd har fått en remiss från 
kommunstyrelsen avseende Naturvårdsverkets skrivelse ”Beräkning 
av kostnader för att transportera bort och behandla engångsplast 
som skräpar ned”. Naturvårdsverket har fått ett regeringsuppdrag att 
utreda hur produktavgiften ska beräknas när det gäller kostnader för 
bortforsling och behandling av det avfall som städats upp. 
Naturvårdsverket ska även lämna förslag på nödvändiga ändringar i 
förordningen om nedskräpningsavgifter för att kommunerna ska 
kunna få ersättning för kostnaderna. 
  
Förvaltningen ser att skräp från engångsplastprodukter, såsom lock 
till pappersmuggar och hämtmats-förpackningar, har ökat i parkerna 
de senaste åren. Förvaltningen ställer sig positiv till att 
producenterna får ett tydligt ansvar för att ersätta kommunernas 
kostnader för skräphantering. Möjligtvis kan avgiften även fungera 
som ett incitament för producenterna till produktutveckling i syfte 
att ersätta engångsplastprodukter mot mer hållbara alternativ. 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/1691-5 Svar på remiss av Naturvårdsverkets 
skrivelse Beräkning av kostnader för att transportera bort och 
behandla engångsplast som skräpar ner 

 NI 2024/1691-1.2 Bilaga 1. Beräkning av kostnader för att 
transportera bort och behandla engångsplast som skräpar ned 
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